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Referat 
Peismøte i medlemskomiteen, 9. mai 2017 på Rød  

Til stede: Torstein Sagen 

  Hans Johan Kjølsrød 

  Marit Foss 

  Arne Johan Bu 

  Håkon Fæste 

  Hans Petter Harestad 

  Ole Herman Nordby 

  Elin Røed 

Forfall:  Kaj Haagensen 

  Einar G Løken 

 

Referent: Elin Røed 

Sak 1: Foredragsholdere 

Forlag til foredragsholdere: 

1. Christian Anton Smedshaug, daglig leder AgriAnalyse.  

Foredragsholder, debattant og forfatter av bl a bøkene «Kan jordbruket fø verden?», «Gjeld 

– Hvordan vesten lurte deg selv» og «Europa etter EU». Globalt perspektiv på politisk 

økonomi. 

Har mange oppdrag, og bør ha flere datoer å velge i. Kan stille opp uten honorar, men ønsker 

da mulighet til å kunne selge bøker. Møtet bør være åpent eller for flere klubber. 

Elin kan spørre og introdusere. 

2. Nytt fra mitt yrke/egoforedrag v/Ole Herman Nordby 

3. En av Vestfolds matspesialiteter som har blitt store. En av disse kan spørres: 

- Vestfoldsalat, Bernt Saue, Klavenæss gård. Godt egnet til besøk. 

- Gårdsand, Hans Edvard Torp 

- Grøstad Gris, v/daglig leder Trude Viola Antonsen eller eier Gry Knapstad 

- Smakskalv v/Magnus og Inger Synøve Hegg Johnsen 

Hans Johan kan spørre og introdusere 

4. Hofs ordfører Mette Måge Olsen. Om forventninger til ny kommune 

Elin kan spørre og introdusere 

5. Vidar Ullenrød, styreleder VIV 

Om sikkerhet for vannforsyning og trygghet for vannkvalitet 

Ole Herman kan spørre og introdusere. 

 

Andre svært aktuelle: 

- Kirken Bymisjon åpner i Holmestrand. Informasjon om organisasjonen og tilbudet i 

Holmestrand spesielt 

- Holmestrand museum – et medlemsmøte kan legges hit, med guidet omvisning 

 

Andre tema som ble nevnt, men ikke prioritert denne gangen: 

- JM Bygg og utviklingsplaner ved og rundt hotellet 

- Etter Storingsvalget, ved en politisk kommentator 

- En fra kulturavd i kommunen 
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- Øst-vest-forbindelse. Gunnar Kleven ble nevnt 

- Utvikling av Drammen sentrum, ved Live Johansen 

- Ny rådmann i Holmestrand – visjoner for kommunen 

 

For øvrig vil vi presiserer at yrkesforedrag og egoforedrag fortsatt må prioriteres. 

 

Sak 2: Rekruttering av nye medlemmer 

 

Det ble kommentert at vi kan være stolte av arbeidet som er gjort gjennom flere år. V har vært 

igjennom et tøft år med flere dødsfall, og en utmelding. Likevel har vi opprettholdt medlemstallet på 

50, når våre tre nåværende reflektanter tas opp i juni.. Komiteen mener det ikke er et mål i seg selv å 

øke raskt, men heller opprettholde medlemstallet, øke forsiktig og ta godt vare på de som er nye. 

Dette krever et langsiktig og jevnt arbeid med å finne og bearbeide gode reflektanter. 

 

Med bakgrunn i jobben de siste åra har vi nå fem personer som er godkjente og kan inviteres: 

- Jan Stellef Rønningen (Jan-Arne) 

- Rannveig Saaghus (Jan-Arne) 

- Martin Sagen (Torstein) 

- Kjersti Pedersen (Marit) 

- Linda Blakstad (Marit) 

 

Vi har følgende forslag til personer som kan fremmes til godkjenning i styret og blant medlemmene 

(forslag til fadder i parantes): 

- Trond Aarstadberg (Ole Herman) 

56 år, jobber for Marlink Enterprice AS, kjent fra Holmestrand sykkelklubb og 

forebyggende arbeid mot doping 

- Geir Larsen (Hans Petter) 

49 År, daglig leder nytelse.no  

 

Sak 3: Vurdering av sosiale arrangement 

 

Komiteen er svært fornøyd med de sosiale arrangementene vi har hatt de siste åra. Vi blir kjent med 

hverandre på en helt annen måte enn på vanlige møter. Viktig å ta vare på dem og sørge for god 

oppslutning. Vi har fårikålaften, julemiddag, torskeaften, sommeravslutning og båttur. Båttur er med 

ledsagere, og fint at arrangementet i Eidsfoss nå i juni også er åpent for alle. 

 

Vi synes det er passelig med sosiale arrangement, og at det er nok med ett til to med ledsagere pr år.  

 

Vi er godt fornøyd med månedsbrev, og vanligvis holder det å få disse i månedsskiftet. Når det 

gjelder sosiale arrangement med påmelding, og ikke minst når ledsagere inviteres, må det komme 

egen epost med invitasjon i god tid!  

 

Dersom en tenker på teatertur/konsert, mener vi Bakkenteigen og Drammen Teater er gode 

alternativ til Oslo. Da går det ikke mye tid til transport, og det er mulig på en kveldsstund.  
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Sak 4: Vurdering av flere aktiviteter/prosjekter i nærmiljøet 

Vi hadde en diskusjon om målet var å få blest og oppmerksomhet om Rotary, eller å bidra i det stille 

til et godt formål for kommunen vår. Det var enighet om at æresnysgjerrig gir oss positiv 

oppmerksomhet. Skal vi gjøre flere ting, kan det godt være i det stille. 

 

Får å bidrag til et godt formål bør det settes av i budsjettet og tas av kontingenten. Styret kan 

vurdere hvert år, eks før jul, hvilket prosjekt vi bør støtte. Innsamling/utlodning blant medlemmer vil 

fort konkurrerer med juleutlodningen som går til et viktig prosjekt i Uganda. 

 

Av gode formål var det enighet om at arbeid blant fattige barn og arbeid med rusproblematikk er 

viktig i kommunen vår. Prosjektet til Ranveig Saaghus m fl før jul ble nevnt. Det ble også at Kirken 

Bymisjon starter opp arbeid i Holmestrand.  

 

Et annet formål som ble nevnt, er Holmestrand museum, som får lite midler fra Fylkeskommunen. 

 

Vi vurderte også i hvilken grad det kan være Rotarys oppgave å be om sponsing fra næringslivet til 

egne prosjekt. I utgangspunktet tenker vi dette vil konkurrere med andre gode formål som er 

avhengig av slik sponsing. 

 

Det ble også pekt på at i enkelte prosjekt, så har Rotary bidratt betydelig for å få gjennomført ting 

eller samlet inn penger. Tusenårsstedet og polio-prosjekt ble nevnt. Det kan dukke opp slike 

konkrete, gode satsinger igjen der vi kan spille en viktig rolle.  


